
 

 

 

      ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
         Θεσσαλονίκη, 11/01/2022 
 
Των:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας  
  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας 
 
ΘΕΜΑ: «Παραιτούνται γιατροί από το Νοσοκομείο Σερρών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σε κατάσταση έκτακτης ανάγκης βρίσκεται εδώ και καιρό το Γενικό Νοσοκομείο 
Σερρών, καθώς λόγω της εργασιακής κόπωσης και των απαράδεκτων συνθηκών 
εργασίας έχουν παραιτηθεί έντεκα γιατροί τον τελευταίο ενάμισι χρόνο με πιο πρόσφατο 
έναν πνευμονολόγο που έχει καταθέσει τα χαρτιά παραίτησης. Σύμφωνα με τον 
πρόεδρο των Νοσοκομειακών Γιατρών Σερρών κ. Βαγγέλη Παπαμιχαήλ, εκτός από τις 
παραιτήσεις στο Γ.Ν. Σερρών υπάρχει τεράστιο πρόβλημα και με τις νοσήσεις του 
προσωπικού. Σύμφωνα με τα στοιχεία της Ένωσης Νοσοκομειακών Ιατρών μέχρι 
στιγμής έξι γιατροί και έντεκα νοσηλευτές έχουν διαγνωστεί θετικοί στον κορωνοϊό. 
Κλινικές κλείνουν, στη ΜΕΘ βρίσκονται μόνο τέσσερις γιατροί και μαζί με τις αναστολές 
του ανεμβολίαστου προσωπικού (47 νοσηλευτές) η κατάσταση είναι δραματική. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Θα λάβει η Κυβέρνηση μέτρα ενίσχυσης του ΕΣΥ, ώστε να μην κινδυνεύουν 
ανθρώπινες ζωές; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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